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Nieuwsbrief 31 januari 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

 
‘Heeft u ook linkse maaltijdpakketten?’ 
 
Aangezien onze voorzitter André deze maand elders  is, schrijf  ik deze maand voor jullie de 
inleiding. Het onderwerp was even zoeken. Als millennial die geboren is op de lijn van 
generatie G en Z (1995), bewandel ik graag de gebaande paden. Ik spring het internet op. 
Om up-to-date te blijven, besloot ik een keer X (het voormalige Twitter) te downloaden. Beter 
laat dan nooit. Maar oef. 
 

Zelfde bronnen en accounts 
Na tien minuten scrollen en klikken langs onze eigen lokale actieve gemeenteraadsleden, 
had ik genoeg gezien. Naast de ronduit onbeschofte formuleringen in de reacties, zag ik ook 
hoeveel mensen daarin steeds dezelfde bronnen en accounts citeerden. Iets waar links 
natuurlijk ook een handje van heeft. Ik had moeten stoppen met scrollen, maar de verleiding 
van een verboden vrucht kan ook ik niet weerstaan. Ik eindigde met de verspakketten van 
Forum voor Democratie: Eerlijk Eten. Ronduit fascinerend en carnavalesk. Gideon die 
opkomt voor onbewerkt vlees en Freek die de rookworsten prijst. Mocht u het zich afvragen: 
er is geen vegetarische optie. Wel eentje met extra vlees! 
 

Verzuiling 
Ik krijg flashbacks naar de geschiedenislessen van de middelbare school. Hoofdstuk 11: de 
Nederlandse verzuiling. Hoe lang duurt het voordat ik vraag naar linkse maaltijdpakketten? 
En wat zit erin? 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mike Hos. Algemeen bestuurslid PvdA Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Weinig nieuws 
Vanuit Bloemendaal is er weinig nieuws deze 
keer. De eerste raadsvergadering van 2024 is 
op 1 februari. In het vorige bericht meldde ik 
al over de laatste raadsvergadering van 21 
december.  
 
Sociaal domein 
Op 1 februari staat een nieuw beleidsplan 
sociaal domein op de agenda. Aangeleverd 
door onze eigen wethouder Attiya Gamri.  

 
Het is goed voorbereid, samen met vele 
betrokkenen, en het ziet er goed uit. Er komt 
meer accent op gezondheid (gezonde 
leefstijl, meer bewegen en ontmoeten), jeugd, 
diversiteit, participatie en meer passende 
maatschappelijke ondersteuning. 
 
Asielopvang 
De verdere agenda is niet erg spannend. 
Afgelopen week was er een druk bezochte 
bijeenkomst in Aerdenhout in verband met de 
daar (Sparrenlaan) komende asielopvang 
voor minderjarigen. Tenenkrommend, maar 
gelukkig liep het deze keer niet uit de hand. 
COA gaat deze locatie ontwikkelen. Helaas 
gaat de andere beoogde locatie aan de 
Randweg niet door. COA ziet er geen goede 
exploitatiemogelijkheid in. Het college zoekt 
nu een alternatief.  
 
 
 
 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 

Europaweg  
Afgelopen maand heeft de gemeenteraad het 
definitieve ontwerp aangenomen voor het 
vernieuwen van de Europaweg. De weg wordt 
vergroend en er komt meer ruimte voor fietsers 
en voetgangers. Deze aanpassingen passen 
goed in het beleid dat wij hebben ingezet: een 
mobiliteitstransitie waarbij de focus ligt op 
voetgangers, fietsers en het OV, en het draagt 
bij aan een vergroeningsslag van de stad.  
Bij dit onderwerp hebben we een motie 
ingediend (gesteund door de hele raad) om te 
voorkomen dat de bushalte van buslijn 300 
verdwijnt ter hoogte van het ziekenhuis. We 
hopen dat dit de wethouder gaat helpen in het 
gesprek met de vervoersregio om de bushalte 
te behouden. Raadslid Matin Abbasi vertelt 
meer over de plannen in dit artikel.  
 
Overgewicht 

 
Als er in een gebied veel ongezonde 
voedselaanbieders zijn, heeft dat een negatieve 
impact op de gezondheid van mensen in de 
omgeving. In Schalkwijk heeft een groot deel 
van de bevolking overgewicht, terwijl in 
Schalkwijk Centrum veel fastfoodzaken te 
vinden zijn. We willen weten hoe we de 
voedselomgeving beter kunnen reguleren. 
Daarom hebben raadsleden Dion Heinis en 
Sidney Visser hierover vragen gesteld aan het 
college. In dit artikel lees je meer.  
 
Optoppen 
Haarlem heeft een fors tekort aan betaalbare 
woningen. Een deel van de oplossing kan zijn 
om bestaande woningen te verhogen. Dion 
Heinis gaat hierover in discussie met andere 
raadsleden in het ABC Architectuurcentrum in 
Haarlem. Kijk hier voor meer informatie en 
agenda pagina 4.  
 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/document/13718790/2/1_+Vaststellen+Definitief+Ontwerp+Europaweg+stadsstraat+en+vrijgave+krediet
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/document/13731898/1/9_02+Motie+Halte+buslijn+300+Europaweg+laten+we+die+verdwijnen+PvdA+GLH+VVD+CDA+D66+AP
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-europaweg-gaat-een-zeer-mooie-metamorfose-tegemoet/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/collegevragen-over-ingrijpen-in-de-voedselomgeving-tegen-overgewicht/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/discussiebijeenkomst-optoppen-als-oplossing-voor-de-wooncrisis/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Bestuursovereenkomst COA 
De gemeente Heemstede staat voor de 
maatschappelijke taak om mensen te 
huisvesten die dringend een dak boven hun 
hoofd nodig hebben, zoals statushouders, 
vluchtelingen en asielzoekers. In het 
uitvoeringsprogramma van het college 
2022-2026 is aangegeven dat we 
vluchtelingen en statushouders willen 
verwelkomen en goed willen begeleiden. De 
PvdA ziet dit als een belangrijk onderdeel 
van het uitvoeringsprogramma en vindt het 
van belang dat Heemstede als gemeente 
bijdraagt aan veilige en menselijke opvang. 
Voor het in gebruik nemen van de nieuwe 
opvanglocatie (Heemstedse Dreef) zijn 
afspraken nodig. De gemeente en het COA 
hebben inmiddels een 
bestuursovereenkomst opgemaakt waarin 
de afspraken rondom het gebruik van het 
pand zijn opgenomen. Input vanuit het 
omwonendenoverleg werd zo mogelijk 
meegenomen in deze overeenkomst. De 
bestuursovereenkomst werd in de 
commissie Samenleving van 18 januari 
voorgelegd en kon rekenen op steun. Dit 
betekent dat de voorbereiding voor de 
huisvesting nu verder kan gaan. De PvdA-
fractie ziet dit als een mooi resultaat. 
 
Burgemeester 
De gemeenteraad van Heemstede heeft 
Falgun Binnendijk (38) voorgedragen als 
nieuwe burgemeester. Binnendijk is 
momenteel wethouder in Castricum. Eerder 
was hij acht jaar gemeenteraadslid in 
Alkmaar. Ook werkte hij enige tijd als 
adviseur voor de Wethoudersvereniging. 
Binnendijk is lid van het CDA. Hij volgt 
Astrid Nienhuis (VVD) op die afgelopen jaar 
liet weten niet op te gaan voor een tweede 
termijn als burgemeester.  
 
De installatie van de nieuwe burgemeester 
staat gepland voor 16 april 2024. Dit gebeurt 
tijdens een bijzondere raadsvergadering in 
het raadhuis van Heemstede. 
 
In totaal waren er 36 sollicitanten voor de 
functie. De PvdA-fractie nam actief deel aan 
de procedure en is blij met de voordracht.   
 
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

Ledenbijeenkomst 
We zijn dit nieuwe jaar in Zandvoort 
begonnen met een bijeenkomst voor en met 
onze leden in Zandvoort. Voorzitter André 
Broekmans kwam hiervoor langs. We 
bespraken onder andere: lopende zaken in 
Zandvoort, de verkiezingsuitslag en de 
samenwerking met GroenLinks. Eén van de 
uitkomsten is kijken hoe GL en PvdA elkaar 
kunnen versterken.  
 
Actueel 
Twee actuele zaken spelen in Zandvoort. Het 
eerste is een verhoging van het budget voor 
het racefestival in de twee weken voor de 
Formule 1 race. Dit festival is bedoeld om 
mensen naar Zandvoort te krijgen. Het 
college stelt voor het budget van €100.000 te 
verhogen naar €350.000 per jaar voor een 
festival midden in het drukke zomerseizoen. 
De PvdA is faliekant tegen deze verhoging. 
De uitwerking ontbreekt, waardoor het een 
vrijbrief lijkt te worden. Risico’s zijn niet goed 
uitgewerkt, besteding is onduidelijk en de 
dekking bestaat uit verwachte 
begrotingsoverschotten.  
PvdA is niet tegen festivals,maar wel tegen 
zomaar zoveel geld uitgeven. Bewoners 
moeten niet opdraaien voor de kosten van de 
F1, is altijd ons standpunt geweest. De 
coalitie presenteerde een voorstel om te 
evalueren en permanent een feestweek te 
introduceren. Dit laatste hoort thuis in het 
evenementenbeleid. Op voorstel van de PvdA 
is besloten om dit eruit te halen. Helaas heeft 
het raadstuk het wel gehaald. PvdA heeft 
tegengestemd. 
 
Het tweede punt is de vervanging van 
openbare toiletten. Het stuk was niet 
compleet, en de raad daardoor ontevreden. 
De PvdA heeft de voorwaarde 
toegankelijkheid voor mindervaliden 
aangekaart. OPZ willen een groendak en D66 
wilde zonnepanelen. Het voorstel is zo 
aangevuld en de wijzigingen zijn raadsbreed 
aangenomen. Nog voor het zomerseizoen zijn 
er openbare toiletten op het Favaugeplein en 
Parkeerplaats Zuid en het college heeft de 
opdracht gekregen om meer openbare 
toiletten te plaatsen. 
 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
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Agenda  
 
Zondag 4 februari Nieuwe Ledenbijeenkomst 
Locatie: de Effenaar in Eindhoven, inloop vanaf 14.00 uur. 
 
 

Speciaal voor onze nieuwe leden houdt GroenLinks-PvdA op 
zondag 4 februari een gezamenlijke Nieuwe Ledenbijeenkomst 
in de Effenaar in Eindhoven. Het belooft een bijzondere dag te 
worden waar je Frans Timmermans live hoort spreken, onze 
inspirerende (nieuwe) Kamerleden ontmoet, en uitvindt wat jij 
leuk vindt om te doen in de partij. Afsluitend is er een borrel! 
Meld je snel aan, er is beperkt plaats.  

 
Vrijdag 9 februari vanaf inloop 19.30 uur  

 
Optoppen als oplossing voor de wooncrisis in Haarlem?! 
Over die vraag houdt PvdA Haarlem samen met drie 
andere partijen op vrijdag 9 februari een discussieavond in 
het ABC Architectuurcentrum. Kom je ook?  
Let op: aanmelden is noodzakelijk. Dat kan door te mailen 
naar dheinis.pvda@haarlem.nl 
 

 
Controle bij het Hoogheemraadschap van Rijnland 
 
Na 12 jaar rekenkamer van Amsterdam te zijn geweest, had ik mij voorgenomen om 
me bij het Hoogheemraadschap van Rijnland vooral te richten op inhoudelijke 
onderwerpen rond de kerntaken van een waterschap. Kort samengevat komt dat 
neerop het zorgen voor schoon water en droge voeten. Maar nu houd ik me 
momenteel toch weer veel bezig met de kwaliteit van de controle. Ik zit in een 
werkgroep die zich namens het algemeen bestuur van Rijnland buigt over de vraag 
hoe de sturingsinformatie kan worden verbeterd. Overigens niet met tegenzin. Het 
blijft een onderwerp dat mij boeit en waarvan het belang niet genoeg kan worden 
benadrukt. 
 
In Amsterdam schoot de informatie in de verschillende jaarstukken chronisch tekort. 
Ik weet niet hoe het in Haarlem, Bloemendaal, Heemstede en Zandvoort zit - dat heb 
ik niet systematisch onderzocht – maar ik kan me voorstellen dat ook daar de 
sturingsinformatie niet altijd optimaal is. Goed verantwoording afleggen is in 
gemeenteland een algemeen probleem, hoewel er natuurlijk positieve en negatieve 
uitschieters zijn.  
 
Mijn eerste indruk van de jaarstukken in Rijnland is positief. Bij een 
uitvoeringsorganisatie als een waterschap is er minder aandacht voor het ‘wat’. Dus 
volksvertegenwoordigers concentreren zich al snel meer op het ‘hoe’. Samen 
controleren of alle taken netjes worden uitgevoerd hoort bij een waterschap. De 
hoogheemraden hebben het vanaf de start van Rijnland in 1255 een tijdje alleen 

https://groenlinkspvda.nl/nieuwe-ledenbijeenkomst/
https://architectuurhaarlem.nl/activiteit/optoppen-als-oplossing-voor-de-wooncrisis
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
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mogen doen, maar ergens in de 16de eeuw wilden de ingelanden toch een betere 
controle van hun bestuurders en er kwamen vertegenwoordigers die daarop gingen 
letten.  
 
Toch zijn er in 2024 ook bij Rijnland nog de nodige verbeteringen aan te brengen in 
de sturingsinformatie. Het is voor een volksvertegenwoordiger moeilijk te sturen en 
grip te houden op de gang van zaken. Ondanks uitgebreide rapportages met 
informatieve verhaaltjes, mooie foto’s, interessante grafieken en boeiende getalletjes,   
 
Gelukkig blijft er genoeg tijd over om me ook met inhoudelijke onderwerpen bezig te 
houden. We zitten als PvdA in de oppositie. De fractie probeert in die rol te 
benadrukken dat het belangrijk is om als waterschap aandacht te vragen voor de 
problemen die de klimaatveranderingen en het intensieve gebruik van de grond in 
ons land met zich meebrengen. Als andere overheden besluiten tot een bepaald 
gebruik van de grond, dan moet een waterschap dat mogelijk maken. Maar dat heeft 
zijn grenzen. Water en bodem moeten meer sturend worden bij de keuzes in de 
ruimtelijk ordening. Dat heeft nu ook de minister gezegd. Op wat dat kan gaan 
betekenen voor de rol van een waterschap, kom ik vast in een volgende nieuwsbrief 
nog wel terug. 
 
Jan de Ridder 
 
 

Terugblik Nieuwjaarsbijeenkomst afdeling 
Zuid-Kennemerland 6 januari 

 
Met ruim 40 leden was de nieuwjaarsbijeenkomst een succes. Gastspreker was Mohammed 
Chahim, lid van het Europarlement. Mohammed sprak over de betekenis van de Europese 
Unie voor Nederland. Hij heeft veel werk verzet op het gebied van klimaatbeleid en 
energietransitie. Hij benadrukte dat PvdA en GL elkaar nodig hebben om de transitie 
mogelijk te maken. Zijn inleiding zorgde voor veel reacties en discussie. 
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Gezocht: coördinator van de leesclub 
 
De huidige coördinator van de leesclub heeft aangegeven te willen stoppen met dit werk. De 
leesclub bespreekt eens per twee tot drie maanden een politiek boek of publicatie. De 
bijeenkomsten vinden plaats in het clubhuis. Momenteel zijn enkele leden actief. De leesclub 
zal worden uitgebreid met belangstellende GL-leden.  
Van de coördinator wordt verwacht dat hij of zij de bijeenkomsten organiseert. De keuze van 
het te lezen boek/publicatie wordt in onderling overleg in de leesclub bepaald. 
Geïnteresseerden kunnen zich melden bij de secretaris, Zuid-Kennemerland@pvda.nl. 
 
 

Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 
maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 
promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 
link. Het bedrag staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
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